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 Er valg af design af affaldsskjulene sket uden borgerinddragelse? 

 Skraldeskjulene skal være sikret mod skraldere (mennesker, der leder efter tøj, pant etc. i 

skraldespandene, da der ellers ligger skrald på gaden 

 Skraldespandene skal tømmes i tide, da der for indeværende er borgere, der oplever, at affald 

bliver efterladt foran fyldte beholdere, fx glascontainere 

 Hvordan sikrer man, at erhvervsdrivende ikke bruger sorteringspunkterne? 

 Der er kommet meget mere papaffald med internethandlen, og der er brug for en 

kommunikationsindsats vedrørende håndtering af papaffald. Papkasser og lignende slås ikke 

sammen, før det afleveres til genanvendelse, og det skaber pladsproblemer 

 Folk gider ikke at sortere deres skrald – der er brug for en kommunikationsindsats 

 Hvorledes vil evt. lugtgener fra madaffald blive håndteret? 

 En placering af sorteringspunkterne midt på et gadeforløb er ikke hensigtsmæssigt, da det ikke 

imødekommer menneskers flow gennem byen (fx på vej til offentlig transport) 

 Hvis affald/genbrug skal afleveres undervejs (jf. forrige kommentar) er det vigtigt, at der er plads i 

beholderne. Ellers bliver affald/genbrug efterladt ved siden af sorteringspunkterne 

 Der skal ifølge forslaget til placering af sorteringspunkter ikke opstilles sorteringspunkter i 

Stræderne, hvilket er uholdbart, da her bor mange mennesker 

 En omnibusløsning for vilkår for placering af sorteringspunkter i alle bydele i København er 

uholdbar i Indre By. 

 


